
Fana sokneråd - møte nr 07/2022, 15.12.22, PROTOKOLL 

MØTE NR. 07/22  
  
Dato:  19.12.2022  Vår ref:      
  

Møtedato  15.12.2022 

Tid  19.00-21.30 

Sted  Kirketorget Ytrebygda kirke 
Åpning ved  Marianne 

  
Til stede: Rune Kroken, Aage Mjeldheim, Christer Olsen, Linda Landås, Lisbeth Småland 
Søvik, Marita Børve, Marianne Sverdrup Nordby, Kjersti Martin, Olaf Heggdal, Grethe 
Aalerud og Jon Sigurd Lundestad (referent).  
 
Frafall: Helle Birkeli, Tord Berntsen 
 
 
Etter en fin innledning ved Marianne Sverdrup Nordby, ble der servert deilig gløgg og gode 
snitter på møtet.  
 

  
Rune Andreas Kroken  Jon Sigurd Lundestad 
Soknerådsleder Daglig leder (m) 
    
  
  
Saker til behandling  
50/22  Godkjenning av innkalling og saksliste  

51/22  Godkjenning protokoll møte 06/22  

52/22  Orientering. Menighetsbladet, videre satsing 

53/22  Kantorressurs 

54/22  Godkjenning av budsjett  

55/22 Valg av ny biskop 

56/22 Eventuelt 

 

  
  

Saksnr.  Sakstittel:  

50/22  Godkjenning av innkalling og saksliste   
Leder av SR meldte inn ny sak; «Kantorressurs» til vedtaksbehandling. 
 
AUs forslag til vedtak:   
Fana sokneråd godkjenner innkalling og saksliste  
 
Vedtak: 
Fana sokneråd godkjenner innkalling inkludert ny sak «Kantorressurs  

51/22  Godkjenning protokoll møte 06/22  
AUs forslag til vedtak:  
Fana sokneråd godkjenner protokoll fra møte nr 06/22  

 

Vedtak: 
Fana sokneråd godkjenner protokoll 



52/22  Orientering. 
 
Menighetsbladet. Linda Landås og innleid konsulent Ingrid Fluge-Hole, satte i gang 
en diskusjon rundt videre satsing på menighetsbladet.  
Tema var blant annet antall utgivelser, videre bruk av innleid konsulent, deltagelse 
fra stab og innhold. Daglig leder orienterte om at det er foreslått midler til innleid 
konsulent i budsjettet for 2023. 
 
Videre satsing på menighetsbladet vil vedtas på neste SR.  

53/22  Kantorressurs 
 
AUs forslag til vedtak 
Soknerådet i Fana sokn avslutter det formelle samarbeidet med Fana kantori den 
31.12.2022, i form av at de 10% av kantor sin stilling som er avsatt til Fana kantori, 
prioriteres til andre oppgaver. Hovedårsaken til endringen er ressurssituasjonen for 
kantor. 
Fana kantori tilbys fremdeles gratis øvingslokaler i en periode på fem år med 
mulighet til forlengelse. Vi håper man får til et frivillig samarbeid i form av 
forsangertjeneste. 
Fana sokneråd vil rette en stor takk til Fana kantori for den viktige tjenesten som 
koret har bidratt med i det kirkelige livet i Fana sokn i mer enn 70 år.  
 
Dette er en viktig og følsom sak som skal behandles med respekt, grundighet og 
konduite. Leder i SR inviterte alle medlemmene i SR til å komme med sine 
betraktninger og innspill. Deretter ble saken stemt over. 7 medlemmer stemte for 
og to stemte blank.  
 
Vedtak: 
Fana sokneråd godkjenner AU sin innstilling. Leder SR og sogneprest vil invitere 
leder av styret i Fana kantori for å meddele beslutningen.  
  

54/22  Godkjenning av budsjett 
Daglig leder gjennomgikk budsjettforklaringen med forslag til budsjett som er i 
balanse.  
 

Vedlagt godkjent budsjett som består av: 

• Budsjettforklaringen. Dokumentet er navngitt: «Budsjettforklaring for Fana 

sokn 2023# 

• Excel regneark hvor postene er lagt inn. Dokumentet er navngitt: «Budsjett 

2023 Godkjent i sr 15122022» 

 

Vedtak 

Fana sokneråd godkjenner budsjett for 2023 
 

55/22 Valg av ny biskop 
Etter grundig diskusjon, ble der avholdt avstemming om hvilke kandidater Fana 
sokneråd ønsker å stemme på.  
 
Vedtak 
Fana sokneråd stemmer på følgende kandidater i prioritert rekkefølge: 

1. Ragnhild Jepsen 
2. Sunniva Gylver 
3. Kjersti Gautestad Norheim 

 



 
 

56/22 Eventuelt 
Marianne Sverdrup Nordby fortalte om erfaringene man hadde hatt i forbindelse 
med årets utdeling av julekurver. Eventuell videre deltagelse for 2023 må vedtas i 
neste SR. 
 
Sokneprest har diskutert kvaliteten på orgelet som står i Fana kirke. Med bakgrunn 
i disse diskusjonene bes SR om tillatelse til å selge orgelet som står i Fana kirke 
da dette ikke holder tilfredsstillende kvalitet. Tillatelsen ble gitt og salgssummen vil 
gå inn i fondet for restaurering av orgelet i Fana kirke. 

  
  
   
  
  
 

 

 
 
 


